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Tisztelt Elnök Asszony!

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak

Írásbeli kérdés

�Milyen ütemben tervezi a kormány a mezőgazdasági szövetkezeti
üzletrészek felvásárlását?"

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk Miniszter úrtól, azért tőle, mert e
tárgykörben a kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az előző kormány alantas szándékú, allcotmánysértőnek bizonyuló,
mezőgazdasági szövetkezeti üzletrész-felvásárlási elképzeléseit számos kritikával
illettük . Fontosnak tartottuk az alanyi jogon szerzett üzletrészek
megkülönböztetés néllcüli felvásárlását, a már felszámolt szövetkezetek
üzletrészeinek kárpótlás jellegű kifizetését . Ez utóbbit módosító javaslatként be is
nyújtottuk, de akkor elutasították.

Legnagyobb örömünkre, ígéretünknek megfelelően, ezek az elképzelések a
Kormányprogramba is beépültek.
A vidéki lakosság ezt az elgondolást rendkívül kedvezően fogadta és óriási a
várakozás a teljesítést illetően.



Az anyagi terhek és a hiányzó törvények miatt a felvásárlás egész biztosan
elhúzódik, amit a józan emberek többsége megértéssel fogad. Ugyanakkor az is
érthető, ha a többnyire idős emberek tudni szeretnék, hogy mikor számíthatnak
erre a pénzre .
Bizalmuk megtartása érdekében ezt mindenképpen közölni kellene velük.

Különösen fontosnak tartjuk az alábbiakat :

Mikor jutnak hozzá a felszámolás alatt álló szövetkezetek üzletrészeinek
ellenértékéhez?
Mikor kerül sor a már felszámolt szövetkezetek üzletrészeinek kárpótlás
jellegű kifizetésére?
Mikor történhet meg a tagi üzletrészek felvásárlása?
Nagy a bizonytalanság a különböző okok miatt eddig elutasítottak körében
(pl. elajándékozott-, tartás címen átengedett-, haszonélvező által át nem
engedett üzletrészek) .
Külön csoportot képeznek az újonnan alakult, új típusú szövetkezetekbe
bevitt üzletrészek . Vonatkozik-e rájuk a felvásárlás?

Bizonyára nem csak mi várjuk nagy érdeklődéssel Miniszter Úr válaszát.

FarkasIfnre
országgyűlési képviselő

Tisztelettel :

Budapest, 2002. június 19 .
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Jauernik István
órszággyűlési képviselő


